
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty

Protokół Nr 22/8/2021

Obrady rozpoczęto 23 grudnia 2021 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:50 tego samego
dnia .

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków.

Obecni:
1. Dorota Duda
2. Grzegorz Jóźwik

3. Zbigniew Kowalczyk
4. Marian Król
5. Łukasz Kubka
6. Jarosław Lasota
7. Wojciech Owczarek
8. Vliesłavł Skowron
9. Bogdan Soboń

10. Jarosław Staciwa
11. Beata Zbróg

Posiedzenie otworzył obradom przewodniczył Wojciech Owczarek - Przewodniczący

Komisji.

Ad.2.
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że porządek obrad został

przekazany radnym wraz z zawiadomieniem. W związku ze złożonym przez Zarząd Powiatu
wnioskiem o uzupełnienie porządku obrad sesji wniósł o rozszerzenie porządku posiedzenia
Komisji o projekty uchwał:

• w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Koneckiego na lata 2021-2026,

• w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 r.
• w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu Powiatu, które nie wygasają z upływem

roku budżetowego 2021.
Zaproponował aby projekty uchwał były omawiane w punkcie 3 jako podpunkty b ,c,d,
natomiast pozostałe uiegną przesunięciu.

Wobec braku uwag przystąpiono do przyjęcia porządku posiedzenia ze zmianami.

Glosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia ze zmianami.

Wyniki glosowania
ZA: 7, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4
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Wyniki imienne:
ZA (7)
Dorota Duda, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, JarosławLasota, Wojciech Owczarek,
Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (4)
Grzegorz Jóźwik, Marian Król, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Poniższy porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a. zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich ul. Gimnazjalna 41 B,
b. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego

na lata 2021-2026,
c. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 r.
d. ustalenia wykazu wydatków budżetu Powiatu, które nie wygasają z upływem roku

budżetowego 2021
e. Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2022-2027,
f. uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego na 2022 rok,
g. rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Domu Pomocy Społecznej "Etola"

w Rudzie Pilczyckiej z dnia 10 września 2021 roku,
h. rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego z dnia 24 września 2021 roku,
i. uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Końskich na 2022 rok,
j . zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu w Końskich na 2022 rok.

4. Sprawy różne.

Ad.3.
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a) zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich ul. Gimnazjalna 41 B,

Projekt uchwały omówił Jerzy Grodzki - Zastępca Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Końskich.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Końskich ul. Gimnazjalna 41 B.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (7)
Dorota Duda, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, JarosławLasota, Wojciech Owczarek,
Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (4)
Grzegorz Jóźwik, Marian Król, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.
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b) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2021-2026,
c) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 r.,
d) ustalenia wykazu wydatków budżetu Powiatu, które nie wygasają z upływem roku
budżetowego 2021,

Projekty uchwał przedstawiłaEdyta Drążkiewicz - Skarbnik Powiatu.

W dyskusji wzięli udział:

Radna Beata Zbróg zapytała o zmniejszenie dochodów z tytułu odpłatności mieszkańców

za pobyt w Domu Pomocy Społecznej, czy coś się zmieniło, że pojawiły się wolne miejsca,
ponieważ generalnie społeczeństwo się starzeje i coraz więcej osób trafia do DPS-ów oraz czy
kwarantanna instytucjonalna jest nowym zadaniem.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że zabezpieczenie kwarantanny jest
zadaniem zleconym przez Wojewodę i nie jest to nowe zadanie. W związku z powrotem
młodzieży do szkół, bursa gdzie dotychczas były zabezpieczone pomieszczenia na ten cel
została wyłączona. Dlatego pomieszczenia na kwarantannę zostały zabezpieczone w hotelu,
z którym wymagane jest podpisanie umowy do zawarcia której jest konieczne upoważnienie

od Rady. Odnośnie wolnych miejsc w domach pomocy oznajmiła, że zawsze było obłożenie,

natomiast nie wie jaka jest przyczyna, że tyle miejsc się zwolniło. Uważa, że COVID też się

przyczynił do tego stanu, a ponadto koszt utrzymania jest duży i nie każdego jest stać.

Dodała, że z tego co wie to w Końskich już prawie uzupełnili nabór. Ponadto domy pomocy
mają profile i podopieczni kierowani są do danego domu zgodnie ze schorzeniami
i określonym profilem chorobowym.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał o zadanie drogowe
obejmujące ulicę Młyńską, które uwzględnione zostało w wydatkach niewygasających.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że odnośnie ulicy Młyńskiej

w sierpniu poczynili uzgodnienia w Zarządzie Wojewódzkim w kwestii przejścia przez drogę

drogą kanalizacji, a dopiero z końcem listopada Świętokrzyski Zarząd Dróg przesłał

porozurrnerue.

Radna Dorota Duda zaproponowała aby na posiedzenie zaproszony został przedstawiciel
Zarządu Dróg Powiatowych i wyjaśnił pewne kwestie, ponieważ wszyscy mają pytania
i wątpliwości.

Na posiedzenie zaproszono Zastępcę Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poprosił o wyjaśnienie, ponieważ ma
wątpliwości odnośnie terminu realizacji zadania obejmującego ulicę Młyńską, która była

zgłaszana już wcześniej do innego programu, a okazało się, że nagle trzeba dodatkowo
wykonać dokumentację projektowo- kosztorysową, albowiem nie ma odwodnienia.

Zastępca Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych Wiesław Malicki odpowiedział, że w tej
chwili otrzymali zgodę na wprowadzenie jej do drogi wojewódzkiej.
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Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk dopytał czy w dokumentacji
technicznej, która była robiona nie było uwzględnionego odwodnienia.

Zastępca Dyrektora Zarządu Dróg Wiesław Malicki poinformował, że nie było zgody
Zarządu Dróg Wojewódzkich.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poprosił o przygotowanie
dokumentacji dotyczącej budowy ulicy Młyńskiej. Zapytał kiedy ogłoszony zostanie przetarg
na realizację zadań z tego programu i czy będzie to możliwe w lutym .

Zastępca Dyrektora Zarządu Dróg Wiesław Malicki odpowiedział, że raczej będzie,

ponieważ przetargi będą ogłaszane na początku roku.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz dodała, że jeżeli Zarząd Dróg Powiatowych odbierze
dokumentację to w ciągu pół roku od uzyskania promesy musi zostać ogłoszony przetarg.
Ponadto w zakresie Polskiego Ładu jest to jeden wniosek, jeden przetarg i jedna umowa.

Radna Dorota Duda zapytała czy na drodze powiatowej można stosować progi zwalniające,

ponieważ rozmawiała z mieszkańcem i powiedział, że "nie da się postawić progu
zwalniającego na drodze powiatowej"

Zastępca Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych Wiesław Malicki poinformował,

że progi spowalniające można stosować na drogach powiatowych.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek zapytał z czego wynika tak duża rozbieżność

między planem a rzeczywistością w Specjalnym Ośrodku Szkolno - Wychowawczym
w Baryczy gdzie wystąpił niedobór środków na wynagrodzeniach i trzeba dołożyć 65 tysięcy .

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz wyjaśniła, że w budżecie zaplanowane zostały

mniejsze kwoty od tych, które zawnioskował Specjalny Ośrodek Szkolno - Wychowawczy
ale tak jest w każdej szkole. Ponadto ośrodek nie bilansuje się z kwotą subwencji gdzie
są bardzo wysokie wagi i 4, 5 lat temu wystarczało, a nawet były czasy kiedy ze Specjalnego
Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Baryczy środki były przeznaczane na wsparcie
innych szkół. Zwróciła uwagę, że nastąpił również bardzo wysoki wzrost godzin
ponadwymiarowych kierowców.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy powiat ma obowiązek

dowożenia uczniów.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz odpowiedziała, że jest to obowiązek gminy.

Radna Beata Zbróg zapytała czy w SOSW w Baryczy były godziny wspierające związane

z COVID-19.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy koszty związane

z dowozem uczniów mogą być finansowane z PCPR-u lub innych źródeł jeśli nie jest
to domeną powiatu, ponieważ są instytucje które zajmują się pomocą osobom
niepełnosprawnym i posiadają środki.
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Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że gminy płacą, ponieważ jest to ich
zadanie własne ale środków brakuje. Dodała, że w jej ocenie stawki zawarte w umowach,
nie pokrywają kosztów dowozu.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że stawki zawarte
w umowach podpisywanych z gminami w sprawie refundacji są za niskie w stosunku
do ponoszonych kosztów.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że analizując projekt budżetu

poprosiła o rozbicie ile jest dochodów za utrzymanie dzieci w internacie, a ile z tytułu

wpływów za dowóz. Kwoty te nie bilansowały się z kosztami , które wynikają z projektu.
W związku z tym dyrektor zobowiązał się, że będzie prowadził rozmowy i podpisywał

aneksy. Reasumując stwierdziła, że powiat nie powinien dokładać do czegoś co nie jest jego
zadaniem.

Radna Beata Zbróg zwróciła uwagę, że z tego co pamięta to zgodnie z zapisami ustawy
gmina zaopatruje dzieci w dowóz albo zwraca rodzicom pieniądze.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek oznajmił, że nie wie w jaki sposób
są podpisywane umowy ale od roku czasu ustawa Prawo oświatowe jasno precyzuje wzór
na podstawie którego wyliczany jest zwrot dla rodziców lub jednostki, która dowozi. Ponadto
każda z gmin musi podjąć uchwałę o średniej cenie paliw w danej gminie i nie ma w tej
kwestii dowolności.

Radna Beata Zbróg nadmieniła, że może sposób ustalenia tras wydłuża czas pracy
kierowców.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk reasumując stwierdził, że powiat nie
powinien dofinansowywać zadań gmin, a jeśli gminy nie pokrywają kosztów dowozu to mogą
sobie organizować transport we własnym zakresie.

Na tym dyskusję zakończono.

Przed przystąpieniem do zaopiniowania projektów uchwał sprawdzono quorum.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej
Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2021-2026.

Wyniki glosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (6)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota , Wojciech
Owczarek, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Dorota Duda, Bogdan Soboń

NIEOBECNI (3)
Marian Król, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.
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Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 r.

Wyniki glosowania
ZA : 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (6)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Wojciech
Owczarek, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (2)
Dorota Duda, Bogdan Soboń

NIEOBECNI (3)
Marian Król , Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu Powiatu,
które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021.

Wyniki glosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI : 3

Wyniki imienne:
ZA (6)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Wojciech
Owczarek, Bogdan Soboń

WSTRZYMUJĘSIĘ (2)
Dorota Duda, Beata Zbróg
NIEOBECNI (3)
Marian Król, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

e) Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2022-2027,

Projekt uchwały omówiła Edyta Drążkiewicz - Skarbnik Powiatu.

W dyskusji wzięli udzial:

Radny Łukasz Kubka zapytał z czego wynika zrnmejszeme wydatków na przebudowę

przejść dla pieszych.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że zmniejszenie planowanych
nakładów na budowę , przebudowę przejsc dla pieszych i korekta wielkości

na poszczególnych przedsięwzięciach nastąpiła w związku z rozwiązaniem przez wojewodę

umowy i utratą dofinansowania na te zadania.
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Radna Beata Zbróg zapytała czy powiat rezygnuje z realizacji tych zadań.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że na chwilę obecną me rezygnuje
i wkłady własne zostają.

Radna Beata Zbróg zapytała czy jest możliwośćwnioskowania o te pieniądze.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz odpowiedziała, że jeśli się pojawią dodatkowe
nabory to tak , a na chwilę obecną nie ma.

Na tym dyskusje zakończono i przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Koneckiego na lata 2022-2027,.

Wyniki głosowania
ZA : 4, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 4, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (4)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Jarosław Lasota, Wojciech Owczarek
WSTRZYMUJĘSIĘ (4)
Dorota Duda, Łukasz Kubka, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (3)
Marian Król , Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

f) uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego na 2022 rok,

Projekt uchwały oraz opinię RIO przedstawiła Edyta Drążkiewicz - Skarbnik Powiatu.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał o wysokość wpłaty na PPK
i czy we wszystkich jednostkach są jednakowe stawki.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że dopłata wynosi 1,5%
wynagrodzenia pracownika i jest jednakowa we wszystkich jednostkach.

Na tym dyskusje zakończono i przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego
na 2022 rok.

Wyniki glosowania
ZA: 6, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3
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Wyniki imienne:
ZA (6)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Wojciech
Owczarek, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (2)
Dorota Duda, Bogdan Soboń

NIEOBECNI (3)
Marian Król, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

g) rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Domu Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie
Pilczyckiej z dnia 10 września 2021 roku,

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że projekt uchwały został

przekazany radnym wraz z zawiadomieniem o komisji.

W dyskusji wzięli udział:

Radna Beata Zbróg zapytała czy mieszkaniec został przekazany do drugiego DPS-u.

Kierownik Biura Rady Powiatu Iwona Cholewa poinformowała, że mieszkaniec został

przeniesiony.

Radna Beata Zbróg dodała, że nie rozumie powodu zamieszania, ponieważ skoro
mieszkaniec miał być przeniesiony to dlaczego nie pozwolono na to.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że z uzasadnienia wynika
iż w przypadku osoby ubezwłasnowolnionejjest potrzebna decyzja sądu.

Radna Beata Zbróg stwierdziła, że z ostrożności Pani Dyrektor nie wydała podopiecznego,
a potem się okazało, że zgoda jest niepotrzebna.

Na tym dyskusję zakończono i przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora
Domu Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie Pilczyckiej z dnia 10 września 2021 roku.

Wyniki głosowania

ZA: 5, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (5)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Wojciech Owczarek, Beata Zbróg
PRZECIW (2)
Dorota Duda, Bogdan Soboń

WSTRZYMUJĘSIĘ (1)
Jarosław Lasota
NIEOBECNI (3)
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Marian Król , Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

h) rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego z dnia 24 września 2021 roku ,

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że projekt uchwały został

przekazany radnym wraz z zawiadomieniem o komisji.

Wobec braku uwag do projektu uchwały przystąpiono do glosowania.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego
z dnia 24 września 2021 roku .

Wyniki glosowania
ZA: 8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (8)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota,
Wojciech Owczarek, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (3)
Marian Król, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwał.

i) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Końskich na 2022 rok ,

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że projekt uchwały został

przekazany radnym wraz z zawiadomieniem o komisji.

Pytań nie bylo. Dyskusji nie przeprowadzono.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu
w Końskich na 2022 rok.

Wyniki glosowania
ZA: 8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (8)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota,
Wojciech Owczarek, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (3)
Marian Król , Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwał.
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j) zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu w Końskich na 2022 rok.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że projekt uchwały został

przekazany radnym wraz z zawiadomieniem o komisji .

Wobec braku uwag przystąpionodo zaopiniowania projektu uchwały.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji
Rady Powiatu w Końskich na 2022 rok.

Wyniki glosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI : 3

Wyniki imienne:
ZA (8)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota,
Wojciech Owczarek, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (3)
Marian Król , Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwał.

AdA.
Sprawy różne.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że wpłynęły odpowiedzi
na pytania, które radni zadawali na posiedzeniach komisji i dostępne są w Biurze Rady
Powiatu, a następnie odczytał ich treść.

Pisma stanowią załącznik do protokołu.

W dyskusji wzięli udział:

Radna Dorota Duda zapytała jak funkcjonowałDPS "Etola" w Rudzie Pilczyckiej w czasie
nieobecności osób , które zostały zwolnione z pracy, z jakich środków wypłacono

wynagrodzenia i czy nie było braków kadrowych.

Przewodniczący Radu Powiatu Zbigniew Kowalczyk zwrócił uwagę, że istotne jest ilu
pracowników jest zatrudnionych ogółem, ponieważ jeżeli pracuje 50 pracowników, a nie ma
3 to nie ma problemu, natomiast jeśli jest 5 pracowników, a nie ma 2 to nieobecnych jest
40%.

Radna Dorota Duda zaznaczyła, że może te trzy osoby są niepotrzebne skoro wykonywano
pracę bez nich i wszystko było jak należy.

Przewodniczący Radu Powiatu Zbigniew Kowalczyk nadmienił, że w przypadku
nieobecności np. trzech pracowników firma działa, praca jest wykonywana przez innych
pracowników w ramach zastępstwaczy godzin nadliczbowych.
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Radna Dorota Duda podkreśliła, że to nie jest firma produkcyjna tylko dom pomocy gdzie
są ludzie, którymi trzeba się zająć.

Radny Bogdan Soboń zwrócił uwagę, że jest to kolejne posiedzenie na którym nieobecni
są przedstawiciele Zarządu Powiatu i radni nie mają kogo zapytać o pewne sprawy.

Przewodniczący Radu Powiatu Zbigniew Kowalczyk oznajmił, że jeżeli są wątpliwości

odnośnie domu pomocy to należy zapytać Panią Dyrektor.

Radny Bogdan Soboń zaznaczył, że Zarząd Powiatu nadzoruje wydziały oraz jednostki
i w przypadku pytań ma możliwość wezwania kierownika w celu udzielenia odpowiedzi
na pytania, które padły na komisji, natomiast taka sytuacja świadczy o lekceważeniu radnych.
Zwrócił się z prośbą aby treści odpowiedzi zostały udostępnione w systemie esesja.

Radna Dorota Duda oznajmiła, że jest radną, pytania stawia na posiedzeniu komisji
i chciałaby uzyskać odpowiedzi bez względu kiedy je otrzyma. Dodała, że wszystkie sprawy
dotyczące budżetu przechodzą przez Zarząd Powiatu.

Przewodniczący Radu Powiatu Zbigniew Kowalczyk zwrócił uwagę, że błędnie odczytana
została jego wypowiedź, ponieważ nie mówił w kontekście, że pytania należy kierować

do dyrektora tylko, że takich informacji winien udzielić dyrektor, natomiast nie istotne jest
kto przekaże pytania osobie kompetentnej. Dodał, że uważa, iż wszystkie wątpliwości

powinny być wyjaśniane i pytania zadawane na posiedzeniu komisji.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że Zarząd otrzymuje
informacje o posiedzeniach komisji, ponadto osobiście prosił aby Zarząd był obecny
na posiedzeniu dlatego ma nadzieje, że na kolejnej komisji będzie przedstawiciel Zarządu

Powiatu.

Na tym dyskusję zakończono.

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa,
Zdrowia i Oświaty podziękował za uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia.

Przewćdniczący Komisji
Budżetu, Ro;nictP{Zdrowia i Oświaty

~ch~czarek

Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl
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